

**Aanwezig:** Stef, Jakob, Julie B, Julie S, Lynn, Jaron Vermaercke, Flor, Valentijn, Emmelina, Niels, Bram  
**Locatie:** Mouterij– 19u

## Jeugdraad 27/12/2023

### Agenda

Opstart			
Tijd	Naam	Doel	Titel
2'	Jakob	Beslissing	Goedkeuring vorig verslag
Evenementen			
Tijd	Naam	Doel	Titel
5'	Werkgroep	Organiseren	Evaluatie BBQ jeugdverenigingen
5'	Werkgroep	Organiseren	Speeldorp
5'	Werkgroep	Organiseren	Putten vol pit
Input			
Tijd	Naam	Doel	Titel
15'	Jakob	Organiseren	Actiepunt condooms en Aanstekers
Gemeente			
Tijd	Naam	Doel	Titel
5'	Arne	Mededeling	Kadervorming Subsidie
Varia			

**Volgende jeugdraad 02/02/2024 om 19u30 in de Mouterij**

## Opstart

### Goedkeuring vorig verslag

**Doel agendapunt :** Beslissing

**Info agendapunt:** Goedkeuren van het vorige verslag (Jeugdraad 15/09/2023)  
<https://docs.google.com/document/d/1MqhH1rfoPiBS1VSxQDbd8tg3e8Tonl4X/edit>

**Argumentatie:**  
Goedgekeurd

## Evenementen

### BBQ Evaluatie

**Doel agendapunt :** Evalueren

**Info agendapunt:** Werkgroep: Katho, Jakob, Jorijn 28/10

**Argumentatie:**

Vooraf: Klein beetje chaos. Alles is uiteindelijk wel geregeld geraakt. Wel sneu dat iedereen die hieraan meewerkte zelf niet aanwezig kon zijn.

Opbouw: Alles oké.

Event zelf: Gezellige groep. Wel wat weinig volk. Weinig leiding helaas...

Opkuis: Er was geen zicht op wat er moest gebeuren met het materiaal na de bbq en met het eten overschot.

Link naar sjabloon draaiboek:

<https://docs.google.com/document/d/1AvnOhzQvihCKUSz3QhGfTAw8AWd8fnkB/edit>

### Evaluatie Weekend

**Doel agendapunt :** Evalueren

**Info agendapunt:** Werkgroep: Stef, Ashley

**Argumentatie:**

Het was een top weekend. We willen graag eens in (de buurt van) een center parcs zitten. Locatie is altijd moeilijk, maar uiteindelijk wel goed gelukt. Nadien enkele extra kosten gehad vanwege de locatie. De keuze om op het einde naar de chinees te gaan was eigenlijk niet goed, dit was eigenlijk te prijzig.

Het volgende weekend zullen Stef en Jakob organiseren. Voorlopig 22 tot 24 maart 2024

### Speeldorp Zarren 11mei

**Doel agendapunt :** Organiseren

**Info agendapunt:** Werkgroep: Julie en Julie

**Argumentatie:**

Tegen volgende jeugdraad: Springkastelen bestellen, opmaak plan, lokale handelaars?, elektriciteitsplan, Speelkar, ...

## Putten vol pit 5 mei

**Doel agendapunt :** Organiseren

**Info agendapunt:** Werkgroep: Jaron, Stef

**Argumentatie:**

Jaron heeft alles staan van vorig jaar. Flor kijkt voor de tent van de scouts. Probeer heel concreet af te spreken met Rojo voor de drank, Bram zal dit doen. Materiaal uitleendienst doormailen naar Arne zodat er kan afgestemd worden met VT. Wijn bij een wijnhandelaar halen.

## Input

### Actiepunten Condooms en Aanstekers project

**Doel agendapunt:** planning

**Info Agendapunt:**

Vorig werkjaar werden enkele actiepunten vastgelegd om met de jeugdraad mee aan de slag te gaan. Het verdelen van condooms en het Aanstekersproject waren er daar twee van. Hoe gaan we hiermee verder.

**Condooms:** Er werd al eens gekeken om condooms te bestellen en op de verpakking een QR te plaatsen naar de socials (instagram/facebook/linktree) van de jeugdraad. Op JR van 15/9 werd beslist om voor 1000 condooms te gaan met 1 quote en een QR code.

**Aanstekersproject:** Er werd door Arne een Login aangevraagd bij Bataljong voor dit project. Ook een vraag naar opstartondersteuning werd ingediend. Het gmail-adres van de jeugdraad werd hiervoor gebruikt, en ondertussen hebben we de inloggegevens. Hoe gaan we hier nu mee aan de slag om dit platform bekend te maken.

**Overleg 20/10**

**Condooms:** Maandag kijkt Stef nog voor een QR, als deze er niet is dinsdag, dan zal de QR wegvallen en zal vervangen worden door het logo van de jeugdraad.

**Aanstekers:** We willen een campagne opmaken waarbij Mark de Korte promotie maakt voor Kortemark. Bauke zal een voorstel van Mark maken.

- MMI informeren over dit project en infolessen laten geven door de leerkrachten
- Aan de schoolpoort van het MMI gaan staan om te informeren
- Zelf naar lagere scholen gaan om dit uit te leggen voor de klassen
- We zullen bespreken met de Kern om deze voorbereidingen op te maken.

**Argumentatie**

Condooms???? wachten update Dauwe

Aanstekers:

Mascotte: Bram geeft feedback door aan Bauke,

Kern: Dringend samen zitten! Jaron kijkt om met de Kern samen te brengen hiervoor

## Gemeente

### Kadervorming Subsidie

**Doel agendapunt :** Mededeling

**Info agendapunt:**

Er zijn enkele wijzigingen doorgevoerd aan het subsidiereglement rond kadervorming.

- De maximale subsidiepot is verhoogd van €1500 naar €2000
- Het maximaal bedrag per subsidie aanvraag is verhoogd van €80 naar €130
- Er zal 1 uitbetaling zijn van deze subsidie (najaar). Vroeger was dit in 2 perioden.

**Argumentatie:**

Jeugdraad is blij met deze beredeneerde keuze!

## Varia

- **Volgende jeugdraad:** 02/02/2024 om 19u30 in de Mouterij
- **Blokkot:** 18/12-7/1
- **Debattle:** <https://debattle.be/>
- **Aanstekers:** <https://bataljong.be/project-aanstekers>
- **Arne:** Chiro Zarren staat in contact met de architect voor de doorgang in het lokaal naar de berging en project omgeving rond Chiro Zarren ligt nu bij Regionaal Landschap die een voorstel zal uittekenen. Jullie feedback werd doorgegeven.
- **To Do Arne:** Opmaak flyer van evenementen jeugdraad opmaken.
- **Jakob:** Op vorige jeugdraad waren er vraagtekens rond de aankoop van de camion. Het bleek dat de offerte niet heel duidelijk was opgemaakt waardoor de opgegeven prijzen niet volledig bleken te kloppen. Er is nu contact opgenomen voor een correcte prijs te krijgen.
- **Stef:** Als er nog Ticketjes zijn, stuur ze mij door
- **Flor:** Bloembolplanten met de milieuraad mag in het subsidiedossier.
- **Flor:** Momenteel worden er geen acties ondernomen aan de waddie bij de scouts.
- **Flor:** Als wij elektriciteitsproblemen hebben moeten wij binnen kunnen in het voetbal. Kunnen wij hiervan een sleutel krijgen? Of kan dit op een andere manier opgelost worden.
- **Flor:** Er blijven vaak deuren openstaan aan het lokaal. Ookal is er geen leiding aanwezig geweest.
- **Flor:** noodverlichting Jeugdorp werkt niet volledig
- **Julie B:** Vaste sleutel krijgen van Oude bib in Albatros voor de Chiro? Vermoedelijk moeilijk doordat dit gereserveerd kan worden. Arne bekijkt bezetting hiervan.
- **Julie B:** Bladeren in dakgoten en op het plat dak wegnemen zit in een bestek.

- **Julie B:** Verwarming in leidingslokaal valt uit als we de overkapping er op laten zitten. Arne stuurt dit door naar TD.
- **Julie S:** Er komen in het midden van de fietsenstalling extra fietsenrekken om te voorkomen dat er geparkeerd zal worden.
- **Julie S:** Er is een nieuw bestek moeten uitschrijven voor de herstelling van het dak in de keuken. De Keuken van Handzame heeft ondertussen al veel schade opgelopen vanwege wateroverlast door het gat in het dak.
- **Julie S:** Graag berging achteraan opgeruimd laten en afgeplakte strook vrijhouden.
- **Niels:** Rookmelders jeugdhuizen, neem foto's van waar deze moeten komen en stuur deze door naar Arne.
- **Niels:** Elektriciteit schuurtje werkt vermoedelijk niet meer. De Zonne probeert nog met een nieuwe verdeeldoos. Indien dit niet werkt zal Arne iemand laten gaan kijken.
- **Niels:** Graag duidelijke communicatie rond werken die gehouden worden in lokalen.
- **Bram:** We krijgen geen feedback door op onze evenementenfiche. Kunnen we daar meer nieuws over krijgen?
- **Bram:** Er gaan geruchten rond dat er lokalen afgebroken zullen worden. Dit zijn zaken die niet kloppen.
- **Bram:** Water blijft binnenlopen langs de ramen in de Meeuwe

Aan iedereen van de jeugdraad een enorme dank je wel voor jullie inzet het afgelopen jaar. We kijken uit naar een even productief 2024!